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Kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!
„Hogyan síbolják el a külföldi segélyeket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Baráth Etele Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
A Norvég kormány - bizonyítva a közép kelete európai csatlakozási gondolat iránti

elkötelezettségét - évente jelentős összeggel, a 2004-es alap terhére 27 millió eurót - allokál
hazánk eu-csatlakozással összefüggő programjainak támogatására . Az Európai Unió és
Magyarország kapcsolatában számos ilyen forrás létezik, melyekkel jól sáfárkodva jelentős
megtakarítás érhető el a rekord hiánnyal küzdő központi költségvetésben is . Minden persze
csak akkor lehetséges, ha Magyarország EU-s képviselete jó kezekben van .

Ön a norvég kormány képviselői számára is meglepő módón kis célokra aprózza el és
sajátos politikai célokat figyelembe véve határozta meg az ez évi támogatási célokat .
Figyelmen kívül hagyta saját kormányának programját, az azzal konfom pályázatokat, sőt
még a norvég kormány ajánlásait is .

Miközben a csatlakozással kapcsolatban a kormány olyan sürgető feladatokat nem lát
el, mint a vízügy, a rendvédelmi szervek számára a fizikai életben maradáshoz szükséges
digitális rádió-távközlési rendszer finanszírozása, és a kormány újra és újra magán tőkét von
be az állami feladatok ellátásába, az önkormányzatok zöme legatyásodik és a béreket sem
tudják kifizetni, addig Ön a szocialista önkormányzatok „örökség alapú" város-
rehabilitációjára 8 millió eurót pályázatokat támogat .

Tisztelt Miniszter Úr!
Kérem, tájékoztasson arról, milyen összeget állnak rendelkezésre e program keretében 2005
folyamán! Ezen pályázatok elbírálásánál Ön miért veszi figyelmen kívül saját kormányának
programját? Kérem, továbbá, tájékoztasson arról, mit takar a titokzatos „szegedi folyamat" .
Mi az a „Tanulás a Fenntarthatósságért Évtized" program? Továbbá hogyan szándékszik
elkölteni 1 millió eurót „civil szervezetek kapacitásfejlesztésére a környezetvédelemi politika
megerősítése érdekében"? Ez mind fontosabb a kormányprogrammal konform, a hivatalhoz
eljuttatott pályázatoknál?

Várom mielőbbi válaszát!

Budapest, 2005 . április 20.
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